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REFERAT 
BESTYRELSESMØDE • 1. SUNDBY 
 
 

Dato:  15. januar 2025 
Tid: 19.45 – 21.30 
Sted: Uglebo 
Deltagere:  Marie Louise Mylius, forperson 

Christian Eggert Jørgensen, kasserer 
Morten Furbo, gruppeleder  
Kirsten Eggert Jørgensen, bestyrelsesmedlem 
Mathilde Thornberg Djervad, forælder  
Sara Gustafsson, forælder 
Trine Vinding, forælder (referent) 

Afbud:  Louise Hjerting Nielsen, forælder 
Emilia Bjergskov, leder 

 
Dagsorden 

1. Nye punkter til dagsordenen 
2. Gruppen rundt, herunder tilbagemelding fra juleturen 
3. Tilbagemelding fra arbejdsgrupper: 

a. Web 
b. Forældreinddragelse 
c. Bålplads 
d. Hegn mod nabo, status på ansøgning 
e. Lagring på Google 

4. Grupperådsmødet 
5. Affaldssituationen er der kommet ny spand 
6. Evt. 

2. Gruppen rundt, herunder tilbagemelding fra juleturen 
Juletur 
Der var enighed om, at juleturen gik rigtig godt. Aktiviteterne var fine og kan eventuelt 
gentages. Køkkenholdet var nyt og uden erfaring men fungerede godt. Der var fem på 
holdet, hvilket var en passende størrelse, og stemningen var god.  

Bisserup Lejren er booket til juleturen i 2025 og Lerbjergcenteret til juleturen i 2026. Der 
er lagt store forskud på begge allerede.  
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Samkørsel 
I modsætning til tidligere skulle forældrene selv stå for til juleturen. Bestyrelsen havde 
taget initiativ til at koordinere samkørsel, hvilket var tidskrævende, bl.a. da ønsket var at 
finde en forælder fra hver gren, der kunne hjælpe (også med henblik på assistance ved 
senere ture). Koordineringen viste, at der blandt mikroerne er mange familier uden bil, og 
flere mikroer måtte køre med børn fra andre grene, hvilket skabte utryghed hos dem. Det 
bør derfor overvejes, om der fremadrettet skal lejes en bus. 

Ifht. fremtidig koordinering af samkørsel står bestyrelsen gerne til rådighed igen. 
Samkørsel kan med fordel indtænkes i arrangement-tilmeldingen i medlemsservice, 
hvilket fungerede godt på juleturen. Ved arrangementer for hele gruppen vil det være 
mest effektivt af én eller to koordinatorer står for hele koordineringen, og at det ikke deles 
ud til en forælder pr. gren. Ved koordinering af arrangementer for de enkelte grene kan 
bestyrelsen (Trine) tage kontakt til den forælder i grenen, der tidligere har meldt sig som 
kørselskoordinator. Giv gerne besked til Trine i god tid inden, og helst inden tilmeldingen 
åbner, så det kan ske via medlemsservice. 

Grenene 

• Mikroerne: Der er 14 børn og ikke flere 0. klasser på venteliste, så der ventes med 
indtag.  

• Minierne: Der er 17 børn og 3 ledere. Efter januar kommer der 3 børn og 1 leder mere. 

• Juniorerne: Der er 20 børn og det går godt med patruljerne. Der kommer to nye. 

• Troppen: Der er 6 børn, som kommer regelmæssigt. Der kommer et større opryk 
efter sommerferien. 

• Seniorerne: Der er 2 seniorer, som deltager i Klan Amager, der dog lader til at have 
svært ved at få koordineret aktiviteter. Der skal gøres en indsats for at få noget 
startet op efter sommerferien, for dem der kommer tilbage fra efterskoler. 

Som noget nyt afholdes der i maj en ”prøveuge”, hvor dem, der rykker op efter 
sommerferien kan deltage i et møde den nye gren. 

”Flere spejdere, flere ledere” 
Landsdækkende korps-kampagne der har til formål at tiltrække flere børn og rekruttere 
flere ledere. Alle grupper over hele landet holder åbent hus d. 11. maj. Der var enighed om 
at støtte op og lave arrangement i Uglebo, f.eks. med bål og snobrød. Det koordineres i 
divisionen og der kommer hjælpemidler fra korpset. Det følges op af spejderarrangement 
d. 17. august.  

3. Tilbagemelding fra arbejdsgrupper 
Web 
Intet nyt.  
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Forældreinddragelse 
Mathilde har lavet udkast til mail, der udsendes i januar. Det vil være muligt at tilmelde sig 
tre grupper via en formular på hjemmesiden. Det drejer sig om hhv. snerydning, 
græsslåning og toilet-vasketøj. 

Bålplads 
Mathildes far, der er certificeret legepladsinspektør, kommer og etablerer ny bålplads, når 
vejret er bedre. Han har forslag om kombination af kampesten og bænke. Noget af 
jordvolden vil eventuelt blive fjernet. Det er vigtigt, at der er plads til både små og store 
bål, og at børnene kan færdes uden at komme til skade. 

Hegn mod nabo 
Christian skriver ansøgning til DUF pba. de indhentede overslag.  

Lagring på Google 
Trine har fået bekræftet, at 1. Sundby kvalificerer som non-profil organisation. Der er 
oprettet en 1. Sundby administrator, men færdiggørelsen forudsætter adgang til 1. 
Sundbys domæne, og brugere skal have et 1. Sundby mailalias. Trine koordinerer med 
Christian og løsningen testes efterfølgende af bestyrelsen inden den evt. udrulles til hele 
gruppen. 

4. Grupperådsmødet 
Mødet afholdes d. 20. februar kl. 19.30. Drejebogen blev drøftet. Christian tilretter og 
udsender før mødet. Mathilde har meldt sig som dirigent og Trine som referent.  

Regnskab 
Christian sender årsregnskabet til digital underskrift i bestyrelsen. Regnskabet viser et 
større overskud grundet ekstraordinært reguleringstilskud fra Københavns Kommune 
efter de nye ejendomsvurderinger. 

5. Affaldssituationen  
Der er kommet ny spand, men kommunen har ikke fjernet den gamle endnu.  

6. Styre-ledermøde  
Afholdes d. 6 april. Arrangementet er endnu ikke planlagt. Der plejer at være både fagligt 
og socialt indhold. Da der er flere nye medlemmer i bestyrelsen og ledere og nye 
bestyrelsesmedlemmer ikke kender hinanden så godt, foreslås det, at den faglige del af 
mødet kan tage udgangspunkt i en snak om visioner for gruppen. Christian retter 
henvendelse til en af sine kontakter, der muligvis kan hjælpe med at facilitere det. 
Alternative idéer er f.eks. hjemve eller selvhjulpne børn. Den sociale del kan med fordel 
afholdes i eller i nærheden af hytten, så der ikke bruges for meget tid på transport. 
Konkrete idéer skal drøftes senere. Mathilde vil gerne stå for fællesspisning.  
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7. Evt.  
Gruppen er blevet kontaktet af Kultur- og Fritidsforvaltningen, der ønsker at indgå et 
samarbejde om frivillige til praktisk hjælp ved Skole OL-finalen i Sundby Idrætspark, der 
afholdes over fire hverdage i juni. Bestyrelsen var enige om, at de frivillige kræfter i 1. 
Sundby skal prioriteres til spejderarbejde. 


